



# EU DECLARATION OF CONFORMITY

## DECLARATION DE CONFORMITÉ UE

PIP France SAS - 120 Grande Rue, 85570 L'Hermenault, FRANCE

Tel + 33 (0) 2 51 50 19 80 | fax + 33 (0) 2 51 50 19 85

Hereinafter known as **Protective Industrial Products, Inc. (PIP)** declares under our sole responsibility that the listed personal protective equipment (PPE) product(s) listed below:

Nous, Protective Industrial Products, Inc. (PIP) déclarons sous notre responsabilité que le ou les équipements de protection individuelle (EPI) énumérés ci-dessous :

Item No. / N° Article	Description:	PPE Risk Category: Catégorie de risque EPI: -Category I / Simple -Catégorie I / Simple -Category II / Intermediate -Catégorie II / Intermédiaire -Category III / Complex -Catégorie III / Complexe
250-88-0120-EN	Safety eyewear, SEQUENCE, Rimless with the gasket, Glossy black with gray TPR temples, Clear AS/AF lens	CAT II

is in conformity with the provisions of **Regulation (EU) 2016/425** and with the European harmonized standards EN166:2001, under certificate number # 0501/1966/085/11/15/1272 issued by the

est conforme aux dispositions du règlement (UE) 2016/425 et aux normes harmonisées européennes EN166 :2001, sous le numéro de certificat # 0501/1966/085/11/15/1272 délivré par le

Notified Body: / Organisme notifié: 0501 (2754):

C.R.I.T.T. SPORTS ET LOISIRS (ALIENOR CERTIFICATION)

21 Rue Albert-Einstein, Zone du Sanital, 86100 CHATELLERAULT, France

Authorized PIP Representative located within the European Community  
Représentant PIP autorisé établi au sein de la Communauté européenne

**Jerome Bobinet**

Commercial Director / Directeur Commercial

Mobile: + 33 (0) 2 51 50 19 80 info@pipeurope.com

Date of issue:  
April 18<sup>th</sup>, 2019